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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

 
    

Výbor pro evropské záležitosti ZHMP  

ZÁPIS z 33. on-line jednání 

Výboru pro evropské záležitosti ZHMP konaného dne 21. 3. 2022 v 15:10 hod. 
 

 

   

Přítomní členové výboru:  Jiří Pospíšil, Jaromír Beránek, Martin Dlouhý, Jakob Hurrle, Radek 
Lacko, Tereza Nislerová, Tomáš Kalivoda 

                                                

Omluveni:  Vít Šimral, Marta Gellová, Jan Martínek, Petr Fifka 

 

Jednání řídil: Jiří Pospíšil, předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP. 

Jiří Pospíšil přivítal přítomné a zahájil jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP v 15:00 hod.  

Předseda výboru Jiří Pospíšil navrhuje na ověřovatele zápisu pana Martina Dlouhého.   

Hlasování: pro:  7 proti:   0 zdržel se:  0 

Ověřovatelem zápisu byl zvolen Martin Dlouhý. 

Bod 1: Úvod 

Předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP Jiří Pospíšil přechází k programu on-line jednání, ke 
kterému nebyly vzneseny námitky. Předseda navrhuje hlasovat o programu v zaslané podobě. 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR 
3. Tisk R-43192 ke schválení projektů v rámci 48. výzvy OP PPR 
4. Tisk R-43292 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v roce 

2022  
5. Informace k aktuálnímu stavu voucherových programů 
6. Různé 

 

Hlasování o programu:  pro: 7   proti:   0 zdržel se:  0 

Program jednání byl schválen. 
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Bod 2: Informace o stavu čerpání finančních prostředků z Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

Pan předseda Pospíšil předává slovo p. Andrlemu, který uvádí, že se stav čerpání programu od 
předchozího jednání změnil jen mírně. Zasmluvněno je přes 1600 projektů ve výši 10,8 mld. Kč, což 
činí 108 % alokace programu. Certifikace programu je na úrovni 82,2 % alokace evropských 
prostředků a OP PPR je nyní v tomto kritériu nejlepší ze všech programů. V současné době jsou 
otevřeny dvě poslední výzvy k předkládání žádostí o podporu, a to výzva na energetické úspory ve 
veřejné dopravě v prioritní ose 2 a výzva na navýšení kapacity škol v prioritní ose 4 s alokací 557 mil. 
Kč.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o stavu čerpání 
finančních prostředků z OP PPR. 

Hlasování:  pro:   7  proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
 
Bod 3: Tisk R-43192 ke schválení projektů v rámci 48. výzvy OP PPR  

Pan Andrle seznamuje členy výboru se 48. výzvou OP PPR „Modernizace zařízení a vybavení 
pražských škol“ v rámci prioritní osy 4 Vzdělání a vzdělanost a podpora zaměstnanosti. Výzva byla 
vyhlášena dne 15. 9. 2020 a datum ukončení příjmu žádostí byl stanoven na 15. 2. 2021. Celková 
alokace činí 150 mil. Kč. Jednalo se o výzvu kolovou. Předloženo bylo celkem 135 žádostí s celkovou 
požadovanou podporou 242,62 mil. Kč. Ke schválení je předloženo 107 žádostí o alokaci 196,52 mil. 
Kč. Dále je představen projekt jednoho ze žadatelů, jedná se o SŠ – Centrum odborné přípravy 
technickohospodářské, Praha 9, Poděbradská 1/179 s názvem „Nová fotografická učebna“. Předmětem 
projektu je modernizace učebny pro fotografickou výuku oboru Fotograf. Učebna bude vybavena pro 
16 žáků a 1 pedagoga – zcela nové pracoviště, nábytek včetně technického vybavení. Nové vybavení 
umožní kromě teoretického výkladu současně dokládat postupy při praktické ukázce tj. výuka tisku, 
skenování negativu, SW photoshop. Celkové způsobilé náklady jsou cca 1,9 mil. Kč. Detailní 
informace o projektech jsou obsaženy v materiálu, který byl členům výboru distribuován.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o průběhu výběru 
projektů v rámci 48. výzvy OP PPR a doporučuje ZHMP schválit žádosti o podporu. 

Hlasování:  pro: 7  proti:  0 zdržel se:  0 

 
Usnesení bylo schváleno. 
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Bod 4: Tisk R-43292 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v roce 

2022  

Ředitel Karel Andrle uvádí, že se jedná o rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení 
schválených žádostí o platbu a úpravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2022 v souvislosti s přijetím 
odvodů za porušení rozpočtové kázně na straně městských částí. Jedná se o technický druh materiálu, 
který je projednáván prakticky na každém jednání výboru. 

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 
za účelem financování projektů z OP PPR a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk. 

Hlasování:  pro: 7  proti:  0 zdržel se:  0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 
Bod 6: Informace k aktuálnímu stavu voucherových programů  

Pan předseda předává slovo paní ředitelce odboru PRI, která sděluje, že žádost o platbu u projektu 
Pražský voucher na inovační projekty byla opět vrácena na odbor PRI a momentálně se zpracovávají 
připomínky k materiálu. V projektu bylo na vouchery příjemcům poskytnuto celkem 54 mil. Kč a na 
administrativu se vynaložilo cca 26 mil. Kč. V projektu Specializované vouchery se momentálně řeší 
žádost o změnu, která se také vypořádává s odborem FON. Celkem bude vyplaceno za vouchery cca 
184,75 mil. Kč a za administrativu cca 50,42 mil. Kč. Vratka dotace se stále pohybuje okolo cca 50 
mil. Kč. Je zahájen závěrečný audit i evaluace. Dále se pokračuje v archivaci programu a vypořádání 
dodavatelských vztahů a řešení sporu s externím dodavatelem Grand Help.  
 
Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informace k aktuálnímu stavu 
voucherových programů.  
Hlasování:  pro:   7 proti:  0 zdržel se:  0 
 
Usnesení bylo schváleno.  
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Bod 7: Různé 

 

 
 
Jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo ukončeno 15:28 hod. 

Další on-line jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo stanoveno na 25. 4. 2022 od 15 hod. 

 

 

 

 
 
   
Ověřil: Martin Dlouhý, člen Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  
Zapsal: Karel Andrle, tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  

JUDr. Jiří Pospíšil  
předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
 


